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dr Andrzej Rataj 

Radny Miasta Poznania 

 

 

 

Poznań, dnia 17 marca 2021 roku 

Numer: 10 / 2021 

 

Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie: lasów na terenie Miasta Poznania 

 

Na podstawie art. 23 ust. 1 i art. 24 ust. 3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2020 roku, poz. 713 ze zmianami) i § 13 ust. 1 uchwały numer 

LXXX/1202/V/2010 Rady Miasta Poznania z dnia 9 listopada 2010 roku w sprawie Statutu 

Miasta Poznania (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2020 roku, poz. 6997), uprzejmie proszę 

o odpowiedź na niniejszą interpelację. 

 

Stan faktyczny 

 

W obecnych czasach powszechnie znane i doceniane są walory lasów. Lasy pełnią nie tylko 

funkcje produkcyjne, ale również mają istotne znaczenie pozaprodukcyjne, w tym chronią nas 

przed szkodliwym wpływem postępu cywilizacyjnego, osłaniają glebę i wody oraz są 

miejscem życia dla wielu gatunków roślin i zwierząt, a także miejscem rekreacji 

i wypoczynku ludzi. 

 

Lasem jest grunt o zwartej powierzchni co najmniej 0,10 ha, pokryty roślinnością leśną 

(uprawami leśnymi) – drzewami i krzewami oraz runem leśnym – lub przejściowo jej 

pozbawiony (przeznaczony do produkcji leśnej lub stanowiący rezerwat przyrody lub 

wchodzący w skład parku narodowego albo wpisany do rejestru zabytków), związany 

z gospodarką leśną, zajęty pod wykorzystywane dla potrzeb gospodarki leśnej: budynki 
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i budowle, urządzenia melioracji wodnych, linie podziału przestrzennego lasu, drogi leśne, 

tereny pod liniami energetycznymi, szkółki leśne, miejsca składowania drewna, a także 

wykorzystywany na parkingi leśne i urządzenia turystyczne.  

 

W Poznaniu lasy zajmują ponad 4250 ha i zajmują około 15 % powierzchni miasta. Lasy te są 

własnością przede wszystkim Miasta Poznania oraz Skarbu Państwa, a w mniejszym zakresie 

są własnością prywatną. W ostatnich latach podjęta została decyzja o utworzeniu na terenie 

osiedla Krzyżowniki - Smochowice nowego lasu o powierzchni około 60 ha.  

 

Pytania 

 

Zwracam się zatem z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1) jaka jest powierzchnia lasów miejskich, lasów państwowych i lasów prywatnych na 

terenie Poznania, 

 

2) jaki jest poziom lesistości (odsetek pokrycia lasem danej powierzchni) w Poznaniu 

w porównaniu do innych miast wojewódzkich, 

 

3) do jakich zmian w zakresie lesistości w Poznaniu doszło w ostatnich latach (czy 

powierzchnia lasów uległa zwiększeniu albo zmniejszeniu) i z jakich przyczyn doszło do 

tych zmian, 

 

4) do jakich zmian w zakresie lesistości w Poznaniu może dojść w najbliższych latach (czy 

powierzchnia lasów ulegnie zwiększeniu albo zmniejszeniu) i z jakich przyczyn może 

dojść do tych zmian, 

 

5) jakie dalsze działania powinny być podejmowane lub mogą być podejmowane w celu 

zwiększenia lesistości w Poznaniu. 

 

 

(-) Andrzej Rataj 


